
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 6. listopadu 2023 

Přítomni: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., Ing. Irena 

Honková, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., Ing. Josef 

Novotný, Ph.D., Mgr. Pavel Sedlák, Ph.D., Mgr. David Zapletal, Ph.D., Mgr. Jan 

Mandys, Ph.D., Ing. Anna Dvořáková, Ing. Nikola Soukupová, Bc. Tomáš 

Chrastina, František Kvapil, Soňa Mrázková 

Omluveni: RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., PaeDr. Alexandr Šenec 

Hosté: prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. 

Hana Kopáčková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, JUDr. Jana Janderová, 

Ph.D. 

 

Na začátku přítomno 12 z 15 senátorů. 

AS FES je usnášeníschopný. 

 

Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána     30. října 2023 

Materiály k projednání na zasedání rozeslány    30. října 2023 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Informace o činnosti předsednictva. 
3. Návrh na jmenování Disciplinární komise FES. 
4. Návrh delegátů do sněmu Rady vysokých škol za FES. 
5. Akreditace nového double degree navazujícího studijního programu 

„Ekonomika a management: Mezinárodní management a udržitelnost“. 
6. Otevřený dopis „Manželství pro všechny“. 
7. Různé. 

 

Předseda AS FES dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Následně ověřil 

účast přítomných senátorů.  

 

1. Schválení programu zasedání  

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl 

nikdo žádné připomínky.  

Poté proběhlo hlasování.  



 

 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

schvaluje program zasedání v předloženém znění.  

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

2. Informace o činnosti předsednictva 

Dr. Šmíd stručně informoval přítomné o schůzce zástupců fakult a akademických 

senátů s ministrem školství doc. PhDr. Mikulášem Bekem, Ph.D. Schůzka 

proběhla 2. listopadu na rektorátu. 

 

3. Návrh na jmenování Disciplinární komise FES 

Děkan prof. Stejskal představil předkládaný bod. Vzhledem ke skončení 

funkčního období disciplinární komise (2 roky) je nezbytné jmenovat komisi 

novou. Uvedl, že navrhuje složení komise v dosavadním složení: 

 

Návrh složení disciplinární komise  

Členové – AP   

• prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D. (ÚSII)  

• Mgr. Pavla Jindrová, Ph.D. (ÚMKM)  

• JUDr. Barbora Kovářová (ÚSSV)  

• Ing. Michal Kuběnka, Ph.D. (ÚPEM)  

• JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. (ÚSSV)  

 

Členové – studenti   

• Bc. Jana Fikejsová  

• Ing. Tomáš Fišera 

• Bc. Nikol Jiskrová  

• Oresta Fedak  

• Aneta Žďárská 

 

Poté proběhla tajná volba: 
prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D. (ÚSII)  11 hlasů 

Mgr. Pavla Jindrová, Ph.D. (ÚMKM)  10 hlasů 

JUDr. Barbora Kovářová (ÚSSV)  12 hlasů 

Ing. Michal Kuběnka, Ph.D. (ÚPEM)  10 hlasů 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. (ÚSSV)  12 hlasů 

Bc. Jana Fikejsová  10 hlasů 

Ing. Tomáš Fišera 11 hlasů 

Bc. Nikol Jiskrová  11 hlasů 



 

 

Oresta Fedak  11 hlasů 

Aneta Žďárská 10 hlasů 

 

Všichni navržení členové disciplinární komise získali potřebný počet hlasů pro 

jmenování. 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal záměr děkana jmenovat členy disciplinární komise Fakulty 

ekonomicko-správní Univerzity Pardubice a vyjadřuje předchozí souhlas s jejich 

jmenováním. 

Hlasování: 12 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

K jednání se připojil senátor Dr. Mandys. Přítomno je 13 senátorů. 

 

4. Návrh delegátů do sněmu Rady vysokých škol za FES 

Dr. Šmíd představil další bod. Uvedl, že AS UPCE bude na svém zasedání 28. 

listopadu volit delegáty do RVŠ, včetně delegáta do sněmu za FES, na další 

volební období (2024-2026). Senátoři osloveni e-mailem z 23. října, aby navrhli 

případné kandidáty. Jediným navrženým kandidátem je doc. Ing. et Ing. Renáta 

Myšková, která funkci delegátky zastává v aktuálním volebním období. 

 

Poté proběhlo tajné hlasování. Doc. Myšková obdržela 13 platných hlasů (z 13 

odevzdaných hlasů). 

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

doporučuje Akademickému senátu Univerzity Pardubice jako delegáta za FES do 

Rady vysokých škol doc. Ing. et Ing. Renátu Myškovou, Ph.D. 

Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

 

5. Akreditace nového double degree navazujícího magisterského studijního 

programu „Ekonomika a management: Mezinárodní management 

a udržitelnost“  



 

 

Děkan prof. Stejskal představil předkládaný bod. Uvedl, že se jedná o double 

degree (DD) studijní program, který nahrazuje dosavadní specializaci MFI 

(studijní program Ekonomika a management). Na základě požadavku Rady pro 

vnitřní hodnocení je nezbytné DD nově akreditovat jako samostatný studijní 

program. Garantem programu bude doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D. 

Děkan uvedl, že výhodou akreditace DD formou samostatného studijního 

programu může být to, že program bude pro studenty čitelnější a bude možné ho 

lépe propagovat. Od příštího akademického roku by mohl být studijní program 

otevřen v nové podobě. 

V diskusi vystoupila senátorka Ing. Soukupová s dotazem na délku trvání 

programu a organizaci státních závěrečných zkoušek. Děkan otázky stručně 

zodpověděl (délka studia je 2 roky, závěrečné zkoušky se skládají v obou zemích, 

v Německu se jedná jen o obhajobu závěrečné práce). Dále se řešil počet 

dosavadních absolventů. 

Proděkanka Dr. Janderová doplnila, že program je jedinečný, protože umožňuje 

studentům získat zároveň diplom z naší fakulty a z prestižní Technische 

Universität Dresden v Německu, proto je zajímavý i pro propagaci fakulty na 

středních školách. 

Senátor Dr. Mandys vznesl dotaz, zda se organizace studijního programu 

vzhledem k nízkému počtu studentů vyplatí. Děkan prof. Stejskal odpověděl, že 

vyplatí zejména vzhledem k tomu, že počet zahraničních studentů je důležitý 

indikátor v rámci hodnocení kvality (ukazatel K), který významně ovlivňuje 

financování fakulty. 

 

Poté proběhlo hlasování. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal návrh akreditovat nový studijní program Ekonomika a management: 

Mezinárodní management a udržitelnost v navazujícím stupni studia 

v předloženém znění. 

Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

6. Otevřený dopis manželství pro všechny  

Dr. Šmíd uvedl předkládaný bod. Na AS se obrátili zástupci AS DAMU s žádostí 

o připojení se k otevřenému dopisu „Manželství pro všechny“ adresovanému 

ústavním činitelům ČR. Dopis byl senátorů rozeslán předem. Uvedl, že 

navrhované usnesení naformuloval pro případ, že by senát měl zájem se 

k otevřenému dopisu připojit. 



 

 

 

Dr. Šmíd nabídl možnost tajného hlasování. Poté proběhlo hlasování o této 

možnosti. 

Hlasování: 0 – 0 – 13 (pro – proti – zdrželi se).  

Tajné hlasování nebylo schváleno.  

 

Poté proběhlo hlasování o usnesení. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

vyjadřuje podporu otevřenému dopisu „Manželství pro všechny“ adresovanému 

nejvyšším ústavním představitelům státu. 

Hlasování: 11 – 1 – 1 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

7. Různé  

Senátor Bc. Chrastina se obrátil na vedení fakulty s dotazem ohledně 

nespokojenosti se studijním programem Data Science, který se jeví pro 

absolventy bakalářského programu AI jako problematický, zejména vzhledem 

k některým předmětům, především Statistickým metodám v ekonomii; a zda by 

nebylo možné pro studenty otevřít jiný navazující studijní program (IBS). 

Proděkanka prof. Komárková uvedla, že do studijního programu IBS se 

v posledních letech hlásil a zapisoval malý počet zájemců, a proto nebyl tento 

program v prezenční formě otevřen. Do budoucna se s výukou tohoto studijního 

programu ve stávající podobě spíše nepočítá, v plánu je reakreditace studijního 

programu Informatika a systémové inženýrství. 

V diskusi dále vystoupili proděkanka doc. Myšková, proděkanka Dr. Janderová 

a senátor Dr. Zapletal. Z diskuse vyplynulo, že studenti mohou případné 

problémy řešit přímo s vyučujícími jednotlivých předmětů, že je možné zajistit 

doučování, a že po polovině prvního semestru je příliš brzy na negativní 

hodnocení studijního programu. 

 

Zasedání opustil senátor Dr. Zapletal. Přítomno 12 senátorů. 

 

Dr. Šmíd poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 

 

V Pardubicích, 9. listopadu 2023 

 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 

předseda AS FES 


